
Styremøte Løren FAU 

 

Tidspunkt: kl. 19.00, 27.01.2025 

Sted: ByLab Økern senter 

Tilstede: Sten, Gunhild, Hege, Marie og Tanja. Sam deltok deler av møte på Teams. 

Referent: Gunhild 

 

1. Godkjenning av regnskap for 2023 

Regnskapet er ikke helt ferdigstilt. Saken utsettes til neste møte.  

2. Innspill til foreldremøter i februar 

Det bør gis informasjon om følgende saker: 

- Nytt tidspunkt for valg av FAU-representanter for skoleåret 2025/2026 (1.- 6. 

klasse) 

- Informasjon om Hjertesone 

- Informasjon om penger til skolegård og fremdrift på dette arbeide. 

3. Erfaringer fra tidligere og pågående arbeid v/Bjørg 

a. Erfaringer Pådriv/ByLab  

Det er litt varierende oppmøte. Tilbudet er ikke markedsført så mye, siden det er få 

voksne til stede. Dersom det blir nok voksne er det ønskelig å invitere litt bredere. 

Det er åpent 12-17 torsdager og 18-21 onsdager. Det er da åpent for alle grupper, 

både barn og voksne. Lokalet kan lånes/leies ut etter kl. 16 og i helgene 

Det er bevilget en større sum til ungdomsklubb på Økern knyttet til ByLab, men det er 

ikke avklart hvordan dette skal brukes.  

Bydel Bjerke og Bymiljøetaten jobber for tiden med å avklare om det er mulig med 

midlertidig bruk av Økern Torgvei 2, og ønsker å lage et forslag til hvordan 

restarealene kan brukes . Bjørg ber noen fra FAU om å stille i en arbeidsgruppe om 

dette.  

➢ FAU deltar i en arbeidsgruppen om dette.  

b. Erfaringer fra tidligere FAU v/Bjørg 

Det er igjen ca. 30 000 igjen av penger Sparebankstiftelsen gitt til fritidsklubb for 5. til 

7. klasse. Dette skal i utgangspunktet tilbakebetales. Det er mulig å søke om 

utsettelse, men det må brukes til det formålet det er søkt om. 



4. Parkering på skolen 

Spørsmål meldt inn fra foreldre: Det er problemer med å parkere når det er 

arrangementer på skolen. Er det noen muligheter for parkering innenfor bom ved 

kveldsarrangementer? 

FAU ønsker ikke å bidra til mer kjøring ved skolen. Hjertesone har som prinsipp at 

det skal være minst mulig kjøring til skolen, dette bør også gjelde utenom ordinær 

skoletid. Det finnes godt med betalingsparkering, bl.a. ved Økern Portal mm.  

5. Diverse 

a. Oppsummering for FAU fra møte med Bymiljøetaten(BYM)/Hjertesone og 

Løren skole 21. januar 

Tilstede fra styret: Sten og Gunhild 

Hjertesone fokuserer på holdningsskapende arbeid. De kan iverksette mindre tiltak, 

som kan gjennomføres innenfor 1 år. Større prosjekter med lengre tidshorisont 

meldes videre til andre deler av BYM. Det skal lages en handlingsplan. FAU er bedt 

om å lage et forslag til kart over «hjertesonen».  

➢ FAU kontakter skolen ang. utkast til handlingsplan (Gunhild).  

➢ FAU oversender forslag til kart over «hjertesonen» til skolen. 

Videre arbeid med Hjertesone, FAUs vurdering 

FAU ønsker at Pådriv Oslo skal være med å bidra i Hjertesone-samarbeidet ved 

Løren skole. FAU peker på at Pådriv Oslo er en ideell forening, og har de samme 

ønskene og engasjementet for skoleveien til Løren og at de sitter på stor erfaring og 

informasjon om brukernes behov. I tillegg har Bjørg i Pådriv Oslo mye historikk og 

nærmiljøkunnskap og -engasjement fra mange år i Løren skoles FAU. Vi mener det 

er viktig å bruke alle ressurser.  

Pådriv Oslo v/Bjørg og Michel har hatt møter med elevrådet ved Løren skole. Pådriv 

Oslo ønsker å oppnå at det er trygt og attraktivt å ferdes. Prosjektområdet til Pådriv 

strekker seg fra Spireaveien til Ulven, med noe utvidelse inn til sidene. De vurderer 

12 konkrete tiltak, inkl. holdningssamarbeid med FAU og elevråd, maling av 

gangbrua og tiltak i undergang mot Ulven. 

 b. Oppsummering for FAU fra årsmøte i Hudøystyret 

Tilstede fra styret: Sten og Hege. 

Inntrykk at det er god dialog i Hudøystyret. Hudøy får penger fra 17. mai-

arrangementet. De vurderer å skifte navn fra «Spiretur». De har fått mulighet til 

lagring på Hudøy.   

c. 17.mai 

Det ble den 26 november sendt ut e-post til 17. mai-kontaktene, hvor disse ble bedt 

om å ha et møte ila. januar. 



➢ FAU bør vurdere å invitere til et møte dersom representantene ikke har 

organisert seg, og også invitere leder fra 2024 Erlend Brobakk (Hege). 

d. Ny ungdomsskole 

➢ Sten følger opp punkt fra forrige møte om kontaktpunkt i kommunen for 

bygging av ny ungdomsskolen 

e. Informasjonsmøter/temamøter for foreldre 

Sten og Hanne skal diskutere ulike muligheter og tema. Skolen har uttalt at de er 

positive til å bidra til dette/legge til rette. Det må vurderes om dette kun skal rettes 

mot foreldre, eller også skolens ansatte. FAU ønsker å bruke noe penger på dette.  

➢ Kasserer Tina bes vurdere hvor mye vi kan bruke, i samråd med Sten og 

Hanne og i lys av regnskap fra forrige periode (som skal være ferdig til neste 

møte).   

➢ Sten og Hanne foreslår tema og innretning for styret i FAU.  

 

6. Neste møte 

Neste styremøte avholdes 24. februar 2025 kl. 19.00 på Løren skole.  

I møtet 10. mars 2025 inviteres hele FAU.  

.  
 
 
 
 


